
Zápis č. 9 z jednání investiční komise konaného 05.12.2016  

na MěÚ Milevsko, Sažinova 843  

 
Přítomni: Ing. Radek Černý, předseda komise  

                  Ing. Bohuslav Beneš 

                  Michal Fröhr    

                  Martin Kostínek 

                  Ing.Václav Pavlečka 

                  Ing. František Princ 

                  Ing. Marek Šika 

                  Bohumila Hlavínová   

 

Omluven: Ladislav Bendula                   

                              

Hosté:       Mgr. Martin Třeštík, místostarosta 

                  Ing. Mgr. Miroslav Doubek, člen RMM 

                  Bc. David Lukeš, vedoucí OISM 

                   

                   

Program: 1. Zahájení a přivítání hostů. 

                  2. Projednání návrhu vodného a stočného na rok 2017. 

                  3. Návrh rozpočtu investic a velkých oprav města pro rok 2017. 

                  4. Různé. 

                   

Průběh jednání: 

 

Ad 1: 

Jednání zahájil předseda komise Ing. Černý v 15.00 hod., omluvil pana Bendulu, který se 

nemohl IK účastnit. Přivítal přítomné hosty. Členové IK  obdrželi podklady k bodům jednání 

současně s pozvánkou 28.11.2017. 

K minulému zápisu č. 8 nebyly vzneseny žádné připomínky. 

 

Ad.2: 

Úvodní komentář k návrhu cen vodného a stočného pro rok 2017 přednesl člen RMM Ing. 

Mgr. Doubek. Původní požadavek ČEVAK a.s. byl oproti materiálu pro IK dražší a proti 

stávajícímu stavu byl asi o 5 Kč vyšší. Výsledkem jednání člena RMM a OISM  je zdražení 

vodného o 1,42 Kč a stočného o 1,26 Kč za m³ včetně DPH. Nově se v r. 2017 bude za vodné 

a stočné platit  67,76 Kč/m³. Toto zdražení je způsobeno především o 1 Kč/m³ dražší 

nakupovanou vodou a zvýšením nájemného od města ze 7 250 tis. Kč na 7 500 tis. Kč/rok. 

V diskusi dále vystoupili Ing. Princ, Ing. Černý, Mgr. Třeštík a Bc. Lukeš. IK konstatovala, že 

finance na vodohospodářskou infrastrukturu na r. 2017 jsou pouze 4 mil. Kč a tak jde skoro o 

polovinu toho, co se vybere za nájem. I v jiných obcích se obnova majetku podhodnocuje, ale 

dlouhodobě takto postupovat nelze. 

 

Hlasování:  Přítomní členové IK  souhlasí s navrženou výší vodného a stočného pro rok     

2017. 

 

 

 



Ad 3: 

Po vstupním slovu předsedy IK návrh komentovali Ing. Mgr. Doubek a místostarosta Mgr. 

Třeštík. Předložený návrh rozpočtu předpokládá výrazné snížení  financí na obnovu majetku 

města z potřebných cca 50 mil. Kč na 22 180 tis. Kč.  Důvody jsou různé. Jednak stát svým 

příspěvkem asi o 5 mil. Kč nepokrývá náklady na státní správu. Město nemá potřebnou 

projektovou přípravu na všechny akce a také vedení města akceptovalo zvýšené nároky na 

provozní prostředky prakticky ve všech oblastech působnosti města. 

V diskusi k této problematice vystoupila většina členů IK, nejpodstatnější připomínky byly: 

M. Kostínek: 

 V jakém stadiu je PD na kruhový objezd Blanická a silnici č. 105 (je několik variant, 

nepravděpodobnější je klasické křížení se čtyřmi vjezdy a výjezdy). 

 Nebylo by lepší místo rozšiřování stávající kompostárny ji rovnou přestěhovat na 

vhodnější místo (byl zadán posudek firmě ZERA – ta to nedoporučuje). 

 Plánuje se zhotovení chodníku v MŠ Sluníčko. Práce by se měly koncipovat tak, aby 

bylo možné navázat na celý budoucí prostor pro školku za a.s. Ekoklima. 

 

Ing. Princ: 

 Je nutné řešit knihovnu včetně vybavení novými regály, když i současný stav je 

kvalitní? 

 Je zapotřebí zastřešovat hřiště s umělohmotným povrchem, když město velikosti 

Milevska je sportovišti vybaveno na úrovni města okresního? 

 Nejsou prostředky na opravy a modernizaci MěÚ v porovnání s ostatními oblastmi 

nadsazené? 

 Město by se mělo hned začít zabývat problematikou smuteční obřadní síně 

v souvislosti s přestavbou interiéru kostela sv. Jiljí. I když zřejmě nebude moci být 

investorem, mělo by město minimálně vstoupit do jednání s řádem Premonstrátů. 

 

Ing. Černý: 

 Dotace SPOSu stoupá z letošních 11,1 mil. Kč na 12,22 mil. Kč. Mgr. Třeštík vysvětlil, 

že to způsobuje návratná půjčka 700 tis. Kč a 200 tis. Kč odvedených státu jako DPH 

a také prostředky na nový oddíl krasobruslení. 

 Neví, zda prostředky na retenční nádrž na stadionu jsou účelně vynaložené prostředky. 

Problematiku doplnil Bc. Lukeš s tím, že vedle úspory za vodu na kropení trávníků se 

hlavně odstraní  trvalé zaplavování suterénů na stadionu i v přilehlých obytných 

domech způsobované nedostatečnou kapacitou kanalizace. Náklady na předělání 

kanalizace by byly násobně vyšší. 

 Je reálné vykupovat nemovitosti v Dmýšticích za účelem vytvoření nového centra 

(návsi)? 

 Návrh rozpočtu považuje za extenzivní, naopak některé důležité akce jsou vyřazené. 

 

Hlasování:  Přítomní členové IK považují předložený návrh investiční  části rozpočtu 

města r. 2017 za podhodnocený a s návrhem nesouhlasí. IK doporučuje RMM hledat 

úspory v oblasti běžných výdajů (např. přehodnotit uvažovaný nárůst pracovníků, v době 

poklesu příjmů je nutné když už ne snižovat, tak alespoň nenavyšovat stav) a ušetřené 

prostředky v r. 2017 přesunout do kapitálových výdajů.  

 

 

 

 

 



 

Ad.4: 

Diskuse probíhala při projednávání plánovaných bodů. Další požadavky nebo návrhy nebyly 

vzneseny. 

 

 

Příští jednání komise proběhne pravděpodobně některé pondělí v únoru 2017 od 15.00 hod. 

Členové IK budou vyrozuměni nejméně týden předem. 

 

Jednání bylo zahájeno v 15.00 hod. a skončeno v 16.50 hod.. 

 

 

 

V Milevsku 06.12.2016 

 

 

 

Ing. Radek  Černý v.r. 

předseda Investiční komise RMM 

 

 

 

Přílohy: Presenční listina 

 

 

Zapsali: Ing. Bohuslav Beneš, místopředseda IK 

              Bohumila Hlavínová, tajemník IK 


